
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 8. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 78
Hvornår var første gang, Indfødsretsudvalget fik forelagt en sag, og var det Fremskridts-
partiet, som tog initiativet til, at personsager blev behandlet i Indfødsretsudvalget? Der 
henvises i den forbindelse til betænkning afgivet af Indfødsretsudvalget den 26. oktober 
1978 over lovforslag nr. L 2 (indfødsrets meddelelse). Det fremgår, at Fremskridtspartiet 
i 1978-79 fik indført, at alle ansøgere, der har været straffet efter lov om euforiserende 
stoffer, skulle forelægges Indfødsretsudvalget, før de kunne komme på et lovforslag om 
indfødsrets meddelelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susan Kronborg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susan.Kronborg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Marie Krarup
formand
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